
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 9. juni 2021 kl. 17.00 – 
19.30 

 Fysisk møde 

 

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Vibeke, Arne, Benedicte, Michael, Torben, Jannick, Suh og Claus 

 

Afbud: Daniel, Anita, Lasse, Sigridur, Rikke 

 

Referent:  

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

 

2. Godkendelse af referat  

 

a. Ref. Fra tidligere møde er godkendt. 

 

3. Nyt fra skolen: 
 

Personalesituationen: Vi har ansat tre nye lærere, hvoraf de to er fastansatte og den tredje er 
tidsbegrænset. Pernille Møller og Sussie Kruuse skal have sin daglige gang på Lunden, mens Döne 
Sekeroglu får sin daglige gang på Højen. 
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Vi er i øjeblikket ramt af et tilfælde af corona, som desværre har spredt sig på skolen. Indtil videre 
undgår vi nedlukning, men den er faretruende tæt på. 

9. årgang er i gang med deres afsluttende eksamen. I skrivende stund har vi en klasse, som ikke 
kunne gå op til skriftlige prøver, da de var sendt i isolation og 5 som ikke kan gå til mundtlige 
prøver, da de er i isolation. De vil få deres årskarakter overført til deres eksamensbevis. 

Der er fælles dimension for alle tre 9 klasser den 24. juni i Tune hallen og vi kan ikke kræve en 
negativ Corona test, men kun anbefale dette til dem som møder op. 

Vibeke sørger for at Jannick får en invitation til dimensionen.  

Vibeke orienterede om et punkt i skolens APV med tyngde på Lunden fysiske tilstand og om de 
kritikpunkter som en meget stor del af medarbejderne i APVen igen påpeger som værende i en 
meget dårlig stand. 

 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

Der er ikke noget nyt under dette punkt. 

 

5. Nyt fra elevrådet 

Udgår, da de ikke har holdt møde 

 

6. Nyt om bygninger 

Renoveringen fortsætter. Vi er begyndt at bruge de nye lokaler i Firkløveret. Biblioteket, kontorer 

og lærerarbejdspladserne er færdig. De er nu begyndt på personalerummet samt vores sløjd og 

billedkunst. Det er besluttet, at udvide renoveringen således, at der bliver lavet et kombineret 

billedkunst og håndværk og design lokale. Lokalerne bliver individuelle men med døre mellem, så 

lokalerne også kan hænge sammen. I skrivende stund er de ved at renovere natur/teknik, biologi og 

musiklokalerne. 

Vi får ligeledes leveret Diners, som skal stå i Firkløveret samt på 4. + 5. klasses gangen.  

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
 

8. Godkendelse af mødekalender for skoleåret 2021 – 2022 se bilag 

 

Den nye mødekalder for skoleåret 2021 – 2022 er godkendt, da der ikke var nogen indvendelser på 

de foreslåede datoer. 

 

9. Lejrskoler – med udgangspunkt i budgettet drøftes det om vi skal indføre lejrskoler og i så fald 

på hvilke/n årgang(e) 

Skolens MED udvalg har vurderet at man vil vente med at prioteret lejrskoler til skoleåret 2022 – 

2023 men at man efterfølgende vil priotere lejrskole efterfølgende. De midler som vi får fra 



kommunen i dette skoleår til lejrskole i 2021 – 2022 vil MED anvende til at understøtte de elever 

som i det daglige har det allersværest i det daglige. Denne indstilling har de sendt til 

skolebestyrelsen til indstilling. 

Prisen for lejrskoler er ca. 7,5 timer om uge i et skoleår, disse timer skal tages ud af skolens 

inklusionsmidler da det er det eneste sted vi kan find midler til at dække. 

Bestyrelsen drøftede emnet med fordele og ulemper i forhold til økonomien og med fokus på hvor 

og i hvilke omfang det var forsvarligt at bruge disse midler. 

Det blev besluttet, at punktet omkring lejrskole blev taget ud af årets budget da der ikke kunne 

komme enighed om dette punkt. 

Torben Rex var ikke enig i denne beslutning, hvilke er ført til referat. Han ville ikke godkende at 

dette punkt blev taget ud af budgettet, men ville gerne overtrækket budgettet fra i år, og 

efterfølgende indhente dette underskud. 

 

10. Godkendelse af budgettet - Se bilag 

 

Arne orienterede om skolens budgetforslag og om de overvejelser som lå til grund for 

budgetoplægget. 

I forhold til inklusionsøkonomien er skole i dette skoleår trængt, da den økonomi som bliver tilført 

skolen ikke står målt med de udgifter som det koster at have elever i eksterne skoletilbud. Skolens 

underskud ser pt. ud til at lande på et minus på ca. 500.000 kr. og skolen har i det perspektiv måtte 

opsige en medarbejder for, at kunne indhente underskuddet efterfølgende. 

Budgettet blev diskuteret sammen med, om der skulle tilbydes lejrskole på Tune skole. Der kunne 

ikke skabes enighed om lejrskole og punktet blev derfor af bestyrelsen besluttede til at skulle 

slette. 

Det tilrettede budget vil efterfølgende blive tilsendt skolebestyrelse til godkendelse når alle 

formaliteterne er på plads. Bestyrelsen skal derefter godkende via mail. 

Torben Rex var ikke enig i denne beslutning og fik ført dette til referat, se punkt 9. 

 

 

11. Godkendelse af timetalsplanen - se bilag 

Timetalsplanen er godkendt, men formanden bemærkede at han synes at han var ærgerlig over, at 

timetalsplanen var godkendt inden den kom til bestyrelsens kendskab. 

 

12. Forsikring vedr. digital mobning – 

Tilbagemelding fra Suh,  

Suh kom med en tilbagemelding omkring forsikring vedr. digital mobning som hun havde fuldt op 

på og søgt mere information om. Ud fra denne tilbagemelding, blev det bestemt at Suh, lave et 

skriv 



 

13. Skolepatrulje – det drøftes om der skal indføres skolepatrulje på (Højen/Lunden) 

 

 

 
 

0. årgang d. 10/8-21 kl. 17.00 – 18.30,   
1. årgang aftales med teamet. Benedicte  
2. årgang aftales med teamet. Rikke/Suh 
3. årgang d. 24/8 kl. 17.00 – 19.00 Michael 
4. årgang aftales med teamet, Rikke 
5. årgang aftales med teamet, Torben 
6. årgang aftales med teamet, Rikke 
7. årgang aftales med teamet, Torben 
8. årgang aftales med teamet, XX 
9. årgang aftales med teamet Suh 

 
Claus tager kontakt til Benedicte om evt. optagelse af skolebestyrelses indlægget på 1. årgang, så dette vil 
kunne lægge ud på skolens hjemmeside til brug for de forældre som ikke havde mulighed for, at deltage til 
møderne. 

 

 

Kommende punkter 

 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


